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Protokół nr XV/2019 

z obrad XV sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 14 października 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sendrowski Marek 

11) Sawicki Janusz 

12) Steczkowska Bogumiła 

13) Żelazna Alina 

14) Żelazny Wojciech 

15) Zduńczyk Andrzej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

5) Duchnowska Alina – Dyrektor ZOPO w Małym  Płocku 

6)Serwatka Krystyna – Inspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

7)Boć Alicja – Inspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

8)Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku   

 

 

Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

6) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 
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7) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

8) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

9) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

10) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

11) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

12) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

13) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

14) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

15) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

16) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

17) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

18) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

19) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

20) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe – nieobecność usprawiedliwiona 

2) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

3) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

4) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

5) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo – nieobecność usprawiedliwiona 

6) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

7) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1130, a zakończenie o godz. 1250. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

7) Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały 

Płock.  

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock.  

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Mały Płock. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Mały Płock z 

organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”. 
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11) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości  oraz ich wydzierżawiania lub najmu. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej  opłaty adiacenckiej 

obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. 

13) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości. 

14) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15) Wolne wnioski. 

16) Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy, poinformował również, że uległ on 

zmianie doszedł jeden projekt uchwały: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Mały Płock lub jej 

jednostkom podległym. 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianie: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

7) Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały 

Płock.  

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock.  
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9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Mały Płock. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Mały Płock z 

organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”. 

11) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości  oraz ich wydzierżawiania lub najmu. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej  opłaty adiacenckiej 

obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. 

13) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Mały Płock lub jej jednostkom 

podległym. 

14) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości. 

15) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16) Wolne wnioski. 

17) Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad po zmianie. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod imienne głosowanie wprowadzenie zmian w porządku dziennym 

obrad. 

Głosowanie imienne Nr 1 dot. wprowadzenia zmian w porządku dziennym obrad.                         

- stanowi załącznik do protokołu. 

Wprowadzenie zmian w porządku dziennym obrad zostało przyjęte jednogłośnie: 

    Za przyjęciem  głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XIV/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 
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wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XIV Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- przygotowujemy ponownie dwa projekty na Centrum Aktywności Lokalnej na świetlicę w 

Kątach i we Włodkach Chludniach, musieliśmy go uaktualnić i myślimy że teraz może te 

wnioski przejdą; 

- przetarg na drogi Ruda – Skroda i Rudka – Skroda wykonawca został już wyłoniony, 

czekamy na podpisanie umów, jesteśmy zadowoleni bo w kosztach ten przetarg się zmieścił; 

- na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Małym Płocku i w Kątach powoli 

przygotowujemy się do rozstrzygnięcia przetargu i później podpisanie umów i wykonywanie; 

- jeśli chodzi o parking przy Kościele trochę tutaj nastąpi zmiana, bo może weźmiemy w 

dzierżawę ten plac i dopiero my jako gmina będziemy pisać projekt, bo jest tam trochę 

problemów, chodzi o odwodnienie, musimy się przygotować żeby ten projekt napisać i żeby 

on później przeszedł; 

- remont pomieszczenia strażackiego na samochód, konstrukcja wszystko jest już prawie 

przygotowane myślę, że już w przyszłym tygodniu albo trochę później samochód będzie 

przyprowadzony, w związku z tym przygotowujemy pomieszczenie na ten samochód, który 

będzie odśnieżał, żeby też był ogrzewany, jak tamte dwa samochody, czyli łącznie u nas na 

stanie będziemy mieli trzy samochody strażackie; 

- podjazd dla niepełnosprawnych przy Ośrodku Zdrowia cena jest już uzgodniona, będziemy 

powoli wykonywać; 
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- chodniki przy ulicy T. Ciborowskiego w części są one już zrobione, w następnych latach 

myśleliśmy że będzie to tak jak i w tym roku, nie wiadomo będziemy o tym jeszcze 

rozmawiać z Panem Starostą, żeby powiedział nam jak to będzie wyglądało w następnym 

roku; 

- złożony już jest wniosek na stację uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich, wyniki będą 

na koniec grudnia; 

- przygotowujemy deklarację o dobrowolnym przyłączeniu do kanalizacji miejscowości  

Mały Płock, to jest dobrowolna deklaracja i na oczyszczalnię, ale to dopiero deklaracja i w 

następnych latach powoli przygotowywanie wniosku na te inwestycje, czyli kanalizację i 

oczyszczalnie ścieków, na razie w tym roku nie ma na to już pieniędzy, dopiero w nowym 

rozdaniu można będzie złożyć wniosek, ale żeby złożyć wniosek, trzeba będzie przygotować 

dokumentację i wszystkie oświadczenia mieszkańców; 

- przygotowaliśmy porozumienie o udostępnianiu gabinetu stomatologicznego między Gminą 

Mały Płock a Gabinetem Stomatologicznym Sylwestrem Zuzga o świadczenie ogólno - 

stomatologiczne dla dzieci i młodzieży ze wszystkich naszych szkół, czyli: Rogienice 

Wielkie, Chludnie, Mały Płock i Kąty; 

- jeśli chodzi o zakup punktu po skupie mleka w Rogienicach Piasecznych trwają 

uzgodnienia, bo jest tam połączenie z Piątnicą, w związku z tym oni najpierw między sobą 

muszą wyjaśnić te sprawy a później zwrócą się do nas do Urzędu Gminy; 

- jeśli chodzi o termomodernizację szkół trwają przygotowania do przetargów; 

-  będziemy próbowali złożyć jeżeli ten projekt będzie nadal aktualny na trzy strefy 

aktywności lokalnej: Wygrane, Rogienice Wielkie i Cwaliny Małe i na plac zabaw w 

Rakowie Starym; 

- dziękuję sołtysom, radnym za przygotowanie i złożenie wniosku na fundusze sołeckie na 

2020 rok, z tego roku jeszcze przejrzymy i zobaczymy co komu zostało, żeby to zostało 

wykonane; 

- mamy jeszcze zgłoszenia od radnych co w przyszłości jeszcze zrobić, w czym pomóc, mam 

zapisane i będziemy później to realizować. Dziękuję. 

 

 

(Na salę obrad dotarł Radny Pan Góralczyk Krzysztof Leszek.  

Na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych.) 
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Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  kilka zmian w budżecie gminy, mianowicie 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 177 117 zł, zwiększa się plan wydatków również o 

177 117 zł oraz przenosi się plan wydatków w kwocie 82 383 zł pomiędzy działami, 

rozdziałami i paragrafami. Dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych.                            

W uchwale nr III/12/18 Rady Gminy Mały Płock z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2019 paragraf nr 3 otrzymuje brzmienie: 

„deficyt budżetu w wysokości 320. 000,00 zł, który zostanie pokryty w całości przychodami 

pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek”., tutaj doszło słowo i możliwość 

zaciągnięcia pożyczek. Jeśli chodzi o plan dochodów to zwiększenie w wysokości 177 117 zł 

dotyczy zwiększonej subwencji oświatowej i przeznacza się ją na podwyżki dla nauczycieli, 

w wysokości 121 206 zł oraz kwotę na wyposażenie w pomoce dydaktyczne klasy 

przyrodniczej w wysokości 55 911 zł w Szkole Podstawowej w Małym Płocku.                               

Plan wydatków również zwiększa się o kwotę  177 117 zł i zwiększenia wprowadza się 

właśnie w plan na cele o których mówiłam. Ponadto przenosi się plan wydatków w rozdziale 

60016 drogi gminne gdzie na zakup żwiru i równanie dróg wprowadza się kwotę łącznie 

15 402 zł i to są zmiany w wyniku zmian wniosków sołeckich z roku 2019, w wyniku właśnie 

tych zmian wprowadza się kwotę 18 961 zł do rozdziału 92695 pozostała działalność między 

innymi na wyposażenie placu zabaw. Ponadto do rozdziału 70005 gospodarka gruntami i 

nieruchomościami przenosi się cały plan wydatków z rozdziału  85195 tam księgowane były 

wydatki Ośrodka Zdrowia w Małym Płocku, również z rozdziału 90013 schroniska dla 

zwierząt przenosi się kwotę 4920 zł do rozdziału 60016 na wydatek inwestycyjny i to jest na 

aktualizację wniosku. Jeden wniosek jest na modernizację świetlicy w Kątach 2460 zł i drugi 

Utworzenie Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach również kwota 2460 zł to jest na 

samą aktualizację wniosek został sporządzony wcześniej. Ostatnia zmiana dotyczy wydatku 
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Ośrodka Pomocy Społecznej i tu przenosi się kwotę 4100 zł z rozdziału 85202 do rozdziału 

85508 na rodziny zastępcze. Jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne to ulegają zmianie ponieważ 

zmieniły się wnioski na fundusze sołeckie i tutaj zmiana dotyczy inwestycji planowanej w 

Cwalinach Małych, Mściwujach, Rudce – Skrodzie te wydatki są przesunięte na wydatki 

bieżące o których mówiłam, zwiększa się tutaj plan na wydatki na modernizację świetlicy 

wiejskiej w Kątach i we Włodkach. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2019.- została podjęta. 

Uchwała nr XV/70/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock.  

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy - proszę państwa chodzi tutaj o uregulowanie 

kwestii pensum dyrektorów trzech małych szkół: Szkoły Podstawowej w Kątach, Rogienicach 

Wielkich i Chludniach, gdzie w tych szkołach mamy tzw. godziny łączone, ponieważ do 

końca nie wiadomo jak to traktować czy są to godziny łączone, czy powinny to być klasy 

łączone, czyli z dwóch klas zrobiony jeden oddział. Dlatego też na chwilę obecną nasi 

dyrektorzy w trzech małych szkołach mają po 6 godzin pensum, państwo żeście wcześniej 

podejmowali uchwałę, gdzie ta tabelka odnośnie zniżek była bardziej rozbudowana.                    

W tej chwili zmieniamy to żeby, po prostu niezależnie od tego czy będziemy nasze godziny 

łączone traktować jako klasy łączone czy jako oddziały łączone, żeby było wiadomo, że 

chodzi o 6 godzin pensum. 
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Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Mały Płock. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Mały Płock. - została podjęta. 

Uchwała nr XV/71/19 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock.  - 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych w Małym Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo 

omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Pani Alina Duchnowska – Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w                   

Małym Płocku  - proszę państwa w uchwale w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock w paragrafie 4 zmienia się punkt  11, wynika to z zaleceń 

wydanych przez Regionalną Izbę Obrachunkową, która zaleciła, aby usunąć zapis 

przewidujący że do zakres powierzonej jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi 

należy opracowywanie projektów planów finansowych jednostek obsługiwanych. Mając na 

uwadze art. 10 c ust 1 stawy o samorządzie gminnym, który mówi że zakres wspólnej obsługi 

nie może obejmować kompetencji kierowników jednostek zaliczanych do sektora finansów 

publicznych do dysponowania środkami publicznymi oraz zaciągania zobowiązań, a także 

sporządzania i zatwierdzania planu finansowego oraz przeniesień, wydatków w tym planie. 
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Więc w punkcie został usunięty zapis, że Zespół Obsługi Placówek Oświatowych opracowuje 

plany jednostek obsługiwanych czyli szkół, reszta w tym punkcie jak i w statucie zostaje bez 

zmian. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock. Następnie poddał projekt pod 

imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej 

obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock - została podjęta. 

Uchwała nr XV/72/19 zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy                   

Mały Płock. 

Projekt uchwały omówiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku. 

Projekt uchwały był w materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na 

Komisjach i był przez nie analizowany.  

 Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku - uchwale w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Mały Płock zmienia się paragraf 6, ust. 1 w tym paragrafie 

zostaje tak jak w uchwale obowiązującej, natomiast w ust. 2 zmienia się procentowe 

wysokości progów uprawniających do otrzymania stypendium szkolnego przez uczniów.                 

W praktyce po prostu podnosi się te progi, wnioskodawcy podzielni są na trzy grupy 

dochodowe i od tego zależy wysokość stypendium socjalnego, które otrzymają. W uchwale 

obowiązującej dla pierwszej grupy jest to kryterium dochodowe, a kryterium jest 
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przyjmowane takie jak w ustawie o pomocy społecznej 528 zł, w uchwale obowiązującej jest 

30%, a zwiększy się do 50%, grupę drugą do 80 %, i grupę trzecią od 60% do 100%. 

Jednocześnie też ust. 3, który określa jakie maksymalnie kwoty stypendium mogą otrzymać 

uczniowie, także zostaje zmieniony i podniesione są granice. W praktyce chodzi o to, że od 

dwóch lat gmina dostaje 95 % dotacji na stypendia szkolne, dokładając tylko 5 % środków 

własnych, ale warunkiem jest to żeby wykorzystać 95 % dotacji. W tym roku, tak jak w latach 

poprzednich zmniejszyła nam się ilość złożonych wniosków, kilka osób przekroczyło dochód 

i ogólnie mniej wniosków zostało złożonych. Obliczyliśmy więc, że nie damy rady wydać tej 

dotacji i wtedy należało by rozliczać 80 % do 20 %, czyli tak jak było poprzednio, 80 % 

dotacji i 20 % środków gminy. Zwiększenie progów dochodowych pomoże wydać te 

pieniądze i dać większe stypendia dla uczniów. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielenia 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Mały Płock. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Mały Płock. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Mały Płock.- została podjęta. 

Uchwała nr XV/73/19 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielenia pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mały 

Płock. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Mały Płock z 

organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”. 

Projekt uchwały omówiła Pani Krystyna Serwatka – Inspektor Urzędu Gminy.  Projekt 

uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Krystynę Serwatkę  
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na Komisjach i był przez nie analizowany. Pani Krystyna Serwatka – Inspektor Urzędu 

Gminy - Program współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi na rok 2020 obejmuje 

organizacje pozarządowe działające na rzecz Gminy Mały Płock i jej mieszkańców, określa 

on cele, zasady, zakres współpracy i podmioty odpowiedzialne za jego realizację.                   

Program obejmuje cały przyszły rok, dotychczas była to współpraca poza finansowa od 

tamtego roku powinniśmy mieć kwotę, Rada Gminy uchwaliła 2 000 zł na organizacje 

pozarządowe. Program powstaje na bazie programu  roku poprzedniego. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”. 

 

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”.  – 

stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia „Programu  współpracy 

Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”. - została podjęta. 

Uchwała nr XV/74/19 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Mały Płock z 

organizacjami pozarządowymi na 2020 rok”.  - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości  oraz ich wydzierżawiania lub najmu. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy - proszę państwa tutaj chodzi o to, że 

podjęta w 1998 roku przez Radę Gminy Mały Płock uchwała w tej sprawie nie do końca 

wypełniała wymogi art.  18 ust 2 pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym. Dotyczy to takich 

sytuacji mówiących o tym, że w przypadku zasad nabywania, zbywania, obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 

trzy lata lub na czas nieoznaczony potrzebna jest uchwała Rady Gminy w tym zakresie. 



13 

 

Uchwała Rady Gminy wymagana jest również, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony 

trzech lat strony zawierają kolejną umowę, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Były takie sytuacje, na poprzednich sesjach podejmowaliście uchwały, wyrażaliście zgodę 

podejmując uchwałę na wynajem pomieszczeń dla Apteki, dla Fundacji i dla sklepiku w 

szkole i tutaj o to chodzi, aby po prostu w naszej uchwale uzupełnić ten zapis paragrafu 14 

mówiący o wydzierżawianiu i nabywaniu. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 

lub najmu. 

Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub najmu.- 

została podjęta. 

Uchwała nr XV/75/19 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub najmu. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej  opłaty adiacenckiej 

obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był przez nie 

analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy - opłata adiacencka jest to opłata 

naliczona, jeżeli wzrośnie wartość danej nieruchomości. Wartość tej nieruchomości może 

wzrosnąć w jednym z trzech przypadków: w przypadku nowych urządzeń infrastruktury 

technicznej. Przez budowę takich urządzeń rozumie się budowę drogi oraz wybudowanie pod 

ziemią, na ziemi, albo nad ziemią przewodów lub urządzeń wodociągowych, kanalizacyjnych, 

ciepłowniczych, elektrycznych, gazowych i telekomunikacyjnych. Bądź też wzrośnie wartość 
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nieruchomości z tytułu scalenia i podziału nieruchomości, który ma na celu uzyskanie 

korzystniejszej konfiguracji przestrzennej poszczególnych nieruchomości i umożliwienie 

właściwego zagospodarowania nieruchomości i z tytułu podziału nieruchomości. Jeżeli 

chodzi o wysokość opłaty adiacenckiej i maksymalne stawki, procentowe stawki tej opłaty 

adiacenckiej określa ustawa o nieruchomościach. Ta ustawa o nieruchomościach określając 

progi, mówi, że maksymalna wysokość opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości z tytułu podziału wynosi 30 % różnicy wartości nieruchomości.                                     

Z tytułu nieruchomości powstałej w wyniku scalenia bądź podziału nieruchomości 50%  

wzrostu wartości nieruchomości wydzielonych i w przypadku budowy urządzeń 

infrastruktury technicznej 50 % różnicy między wartością jaką nieruchomość miała przed 

wybudowaniem urządzeń infrastruktury technicznej, a wartością jaką miała po ich 

wybudowaniu. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. 

Głosowanie imienne Nr 9 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej 

opłaty adiacenckiej obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. 

Uchwała nr XV/76/19 w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej 

obowiązującej na terenie Gminy Mały Płock. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Mały Płock lub jej jednostkom podległym. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały 

został rozdany przed posiedzeniem komisji. Został omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko 

na Komisjach i był przez nie analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy –                 



15 

 

w uchwale tej z 2010 roku zmienia się paragraf 10 gdzie dodaje się do jednostek oprócz 

jednostek budżetowych, zakładowi budżetowemu dodaje się instytucje kultury, do tej pory ta 

uchwała nie była objęta instytucjami kultury w tej chwili daje taką możliwość. Ponadto w 

paragrafie 7 do umarzania, odraczania, rozłożenia na raty należności pieniężnej o  charakterze 

cywilnoprawnym uprawnieni są, do tej pory było że tylko Wójt jeśli kwota należności nie 

przekracza jednorazowo 10000 zł, również dyrektor, kierownik jednostki organizacyjnej 

gminy wymienionej w paragrafie 1 uchwały w odniesieniu do należności przypadających 

tylko jednostkom, jeżeli kwota należności nie przekraczała jednorazowo 2000 zł.                               

Właśnie w projekcie tej uchwały zmiana jest taka, że dodaje się jeszcze punkt 3, że Wójt 

Gminy po zasięgnięciu opinii Rady Gminy, wówczas gdy należność przekracza kwotę 

określoną w punkcie pierwszym czyli powyżej 10 000 zł. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Mały Płock lub jej jednostkom podległym. 

Głosowanie imienne Nr 10 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych, 

mających  charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Mały Płock  lub jej 

jednostkom podległym. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Mały Płock lub jej jednostkom podległym.- została 

podjęta. 

Uchwała nr XV/77/19 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Mały Płock lub jej jednostkom podległym. - stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Boć – Inspektor Urzędu Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został omówiony przez Panią Alicję Boć na Komisjach i był przez nie 

analizowany.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – projekt tej uchwały był już wielokrotnie 

omawiany, pracowaliśmy nad nią długo, intensywnie na poprzednich sesjach.                      

Pani Alicja Boć – Inspektor Urzędu Gminy - obowiązująca uchwała jest to uchwala z 

naruszeniem prawa, ponieważ jest zawarte zwolnienie przedmiotowo – podmiotowe, o 

którym już wcześniej mówiłam . Regionalne Izby Obrachunkowe takie zwolnienia właśnie 

kwestionują, gdyż nie są zgodne z prawem i też mamy takie zalecenie po przebytej kontroli, 

żeby to po prostu rozważyć kierując się aktualnymi zasadami tych zwolnień. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości. 

Głosowanie imienne Nr 11 dot. podjęcia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 4 radnych,  przeciw – 7, wstrzymało się – 4. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości.- został odrzucony. 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. - 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  
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Ad. 16 

Wolne wnioski. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w tym punkcie mam dla państwa 

informację, mam dwa pisma w odpowiedzi na pismo naszego Wójta z prośbą o rozważnie 

możliwości przebudowy odcinków  dróg. W związku z tym, że na liście inwestycji z 

dofinansowaniem z Funduszu Dróg Samorządowych na 2019 r. znalazły się dwa odcinki dróg 

w Gminie Mały Płock, są to drogi gminne o nr 104497B Rudka  Skroda – Piasutno Żelazne 

oraz nr 104498 B Ruda  Skroda – Piasutno Żelazne. W odpowiedzi na pismo naszego                    

Pana Wójta Starosta Łomżyński  Lech Marek Szabłowski udzielił następującej odpowiedzi: „ 

odpowiadając na pismo z dnia 30 sierpnia w wyżej wymienionej sprawię informuję iż 

przebudowa przedmiotowej drogi w roku 2019 jest w chwili obecnej trudna do zrealizowania 

ze względu na brak środków finansowych. Realizacja inwestycji wiąże się z koniecznością 

opracowania niezbędnej dokumentacji projektowej obejmującej kompleksową przebudowę 

konstrukcji drogi, jej odwodnienia oraz usunięcia kolizji z istniejącą infrastrukturą, co z kolei 

w przypadku odcinka tej długości wymaga znacznych funduszy. Zarząd Powiatu jest 

świadomy konieczności poprawienia warunków komunikacyjnych na przedmiotowej drodze i 

w przypadku wygospodarowania dodatkowych środków finansowych w przyszłości, podjęte 

zostaną stosowne działania zmierzające do realizacji w/w inwestycji.” Natomiast Pani Wójt 

Gminy Zbójna Elżbieta Parzych odpowiedziała nam w ten sposób: „ informuję, że Gmina 

Zbójna ma opracowaną dokumentację techniczną na odcinki dróg Ruda  Skroda – Piasutno 

Żelazne oraz Rudka Skroda – Piasutno Żelazne. Przebudowa wyżej wymienionych odcinków 

dróg nie jest przewidziana w najbliższym czasie ze względów finansowych oraz ze względu 

na listę zadań drogowych do wykonania ustaloną przez Radę Gminy.”  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – chcieliśmy te odcinki dróg dokończyć, bo teraz nasze 

drogi przeszły, żeby  do drogi wojewódzkiej dołączyć. Dokumentacja jest opracowana, bo 

były Wójt Gminy Zbójna Zenon Białobrzeski opracował, natomiast teraz Gmina Zbójna i 

Starostwo Powiatowe powiedzieli tak jak Pan Przewodniczący przedstawił. Będziemy nadal 

tego pilnowali, aby na następne lata może to ujęli, bo szkoda dokumentacji, bo dokumentację 

po dwóch latach trzeba ponawiać, będziemy o to prosili Wójta Gminy Zbójna Panią Elżbietę 

Parzych i Starostę Łomżyńskiego Pana Szabłowskiego. 

Pan Roland Andrzej Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – szanowni państwo rok 

temu żeście swoim zaufaniem obdarzyli trzy osoby wybierając ich na radnych powiatowych, 

jedną z tych osób jestem ja. Jak zauważyliście jestem najczęstszym gościem waszych 

posiedzeń, nie uchylam się od obowiązków, znam swoje obowiązki i swoje prawa jako Radny 

Powiatowy, już tą funkcję pełnię po raz czwarty. Bardzo bym prosił zgłaszać potrzeby pilne: 
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w sprawach bezpieczeństwa mianowicie dziury na mostkach, takie dwie dziury zostały 

załatane w miejscowości Rakowo i w miejscowości Budy Żelazne gdzie była potrzeba chwili, 

zgłaszać zakrzaczenia, zadrzewienia. W obecnej chwili część prac została wykonana, 

zwracam się cały czas do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, jak również do Starosty w 

tym temacie, zwracam uwagę pracownikom PZD, że to ślamazarnie robią.                                   

Dyrektor zadeklarował że do końca roku postara się na Małym Płocku wyciąć zadrzewienia, 

zakrzewienia. Powiem tak, może powiem niepotrzebnie: moim zdaniem drugi szczebel 

samorządu czyli powiat jest zbędny, jest to dublowanie administracji i przejadanie pieniędzy. 

Gdyby gmina miała część kompetencji powiatu mogła by więcej dla was uczynić, np. 

powiem, że koszt utrzymania wysokiego stołka starosty, skarbnika, wicestarosty, czy 

sekretarza kosztuje w ciągu całej kadencji ponad milion złotych. Za milion złotych mógłbym 

zrobić chodniki w całej Gminie Mały Płock jeszcze i w Gminie Turośl, tak to wygląda.                

Póki co funkcjonuje w Polsce trzy szczeble samorządu, czyli gmina podstawowa jednostka, 

drugi szczebel powiat i trzeci samorząd województwa i nie zanosi się na to, że nasz rząd ten 

czy następny będzie szukał w tym temacie oszczędności, a powiat jest tak samo biedny jak 

gmina Mały Płock, Gmina Stawiski czy Gmina Grabowo, więc nie oczekujcie zbyt wiele 

rzeczy. Powiem też przykrą rzecz bo moim zdaniem Zarząd Powiatu Kolneńskiego 

zlekceważył podpisy mieszkańców czterech miejscowości: Kołaki Wietrzychowo, Kołaki 

Strumienie i dwóch Rogienic, które zostały złożone w ubiegłym roku do budżetu powiatu na 

inwestycje, powiem więcej zrobił sabotaż wykonując projekt na drogę 3,5 metrową.                

Dzisiaj jeździłem po Gminie Stawiski i jechałem też drogą powiatową zrobioną całkowicie z 

dofinansowaniem powiatu przez samorząd Gminy Stawisk. Zaczął robić ją Burmistrz 

Rafałowski, a kończyła w tym roku Burmistrz Agnieszka Rutkowska, jest tam droga                       

5 metrowa która łączy miejscowości też nieduże: Budy Porycki, Wilczewo, Ignacewo, 

Zaborowo, Karwowo, rolnicy dwoma ciągnikami tam elegancko się mijają nie zjeżdżając na 

pobocze i nie zarywając tego pobocza. Ja jestem zwolennikiem budowy dróg na terenie 

Gminy Mały Płock i na terenach wiejskich całego powiatu kolneńskiego. Jestem za budową 

drogi w Chludniach Włodkach, jestem za budową drogi w Kołakach Rogienicach, 

Mściwujach, najważniejsze strategiczne drogi i za innymi rzeczami, z tym, że weźmy pod 

uwagę, że budowa drogi w mieście jest  5 - krotnie, 6 - krotnie droższa niż budowa drogi na 

wsi. Budując drogę w mieście Stawiski czy Kolno zarazem ograniczamy budowę dróg na 

terenach wiejskich, a powiat też tak jak powiedziałem ma te fundusze graniczone.                          

Ja osobiście nie jestem uzależniony od Starosty czy Wicestarosty, od Zarządu, więc mogę 

mówić to co uważam i te wasze bolączki przedstawiał będę z tym, że ważne bolączki nie takie 

proste jak chodnik, chodnikami obciążcie pozostałych dwóch radnych z terenu Gminy                  

Mały Płock. Mają oni może większe pole przebicia, ja będę strategiczne sprawy załatwiał, 
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sprawy bezpieczeństwa, żeby nikt nie wpadł samochodem do przepustu, żeby była 

widoczność lepsza, to ze swojej strony deklaruję i całe wsparcie na budowę i remont dróg 

powiatowych na terenie Gminy Mały Płock. Ja bym to zrobił na pewno inaczej i bardziej po 

gospodarsku i ta robota poszła by do końca. Już mówiłem Staroście, że sam siekierą bym 

więcej wyciął jak brygada z Zarządu Dróg przez tydzień czasu usprzętowiona.  W obecnej 

chwili Powiatowy Zarząd Dróg został dosprzętowiony, ma nowoczesną wycinarkę do 

krzaczorów, ma sprzęt do usuwania poboczy, ale nie jest to w pełni wykorzystywane. Przykro 

mi to mówić ale tak jest, będę cały czas wnioskował, walczył żeby to było wykorzystywane w 

całej możliwości, żeby mieszkańcy powiatu kolneńskiego szczególnie Gminy Mały Płock byli 

bardziej zadowoleni niż do tej pory. 

Pan Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka – Panie Wójcie ja chciała bym zapytać 

kiedy będzie u nas dołączona droga? 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy Mały Płock – miała być podłączona w tym roku,  

jeździła komisja komunikacyjna uznali, że to jest jakiś zjazd, ale tam żadnego zjazdu nie ma i 

powinni to zrobić, w związku z tym do końca roku zrobią albo nie zrobią, tak mi Dyrektor 

Powiedział, w Rogienicach już zrobili, a tu jeszcze kazali czekać. 

 

Ad. 17 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XV Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


